

Referat bestyrelsesmøde mandag den 07.04.2025

Pkt. 1. Opfølgning af referat:

Bestyrelsesmøde 04.02.2025 – referat godkendt.

Generalforsamling 19.02. 2025 – referat godkendt.

Pkt. 2. Konstituering af bestyrelsen:

Alle i bestyrelsen fortsætter med deres nuværende opgaver.

Pkt. 3. Indgået post:

DIF: Tak for bidrag til medlemsindberetning for 2024.

DOF: Nyheder fra klubområdet i DOF. Video fra informationsmøde den 4. februar. Workshops og udvikling i DO-F.

Nordkreds: Referat Klubledermøde1/2025.

NOU: Opfordring til deltagelse i Nordjysk Lang 26.april.

Nordjyllands Skovkarleklub: Ungdoms-Tilskudsmulighed.

Thisted kommune: Onlinemøde og sommerferieaktiviteter 2025. Nyt Thy360 på vej til dig. Tak for indtastning til KultuNaut.

Helge Søgaard: Indvielse af RSOK's klubhus.

Invitationer: O-ringen. 20.-26. juli 2025 i Jönköping. Mails om tilmelding.

Pkt. 4. Meddelelse fra udvalgene:

Bladudvalget/PR:

Er ikke i gang med det nye blad endnu. Arbejder videre med en konto på Instagram. Har tegnet et abonnement på mediet KunThy, hvor vi kan annoncere vores løb.

Kassereren:

Alle har betalt kontingent. Der er 3 udmeldinger, og 1 nyt medlem siden sidst. Generalforsamlingen kostede 2900 kr. Vores forsikring falder fra 700 kr. til 450 kr., pga. at vi nu har samlet alt materiel på depotet i Vandet. Økonomien er som det plejer.

Træningsudvalget

Har fået flere ønsker til KM-løb i efterårs sæsonen 2025. Anders har sagt til Henrik, at han gerne vil prøve at lave et træningsløb. Vi prøver at sætte ham sammen med en erfaren banelægger, der kan hjælpe ham i gang. Skovtilladelsen til NJ-dag 2026 er ok.

Ole, Lene og Hermann har holdt møde med Naturstyrelsen Thy (NTT), vedrørende nye løbsområder, som erstatning for Tved, hvor vi ikke får lov til at arrangere større løb i fremtiden. Der har været snakket om Lodbjerg og Hvidbjerg Plantager. I Lodbjerg må vi kun løbe i det åbne område om efteråret pga. naturzoner, i Hvidbjerg må vi overhovedet ikke løbe i det åbne område, men til gengæld i resten af plantagen hele året. Der kan forekomme naturzoner i Hvidbjerg (vurderes løbende).

Alle naturzoner er under revision, og vil blive mere dynamiske. Vi modtager snarest opdaterede naturzoner fra NTT. De vil gerne holde et årligt møde med kortudvalget, vi skal selv tage initiativ til disse møder. Bestyrelsen mener det giver mest mening at satse på Hvidbjerg, det minder også mest om Tved.

Ungdom og uddannelsesudvalget:

Efterspørger en holdning til, om vi stadigvæk skal afholde løb i Legind. Susanne siger, at så længe Kristian og Mette vil lave løb derovre, så kommer vi også for at løbe.

Pkt. 5. Generalforsamling 19.februar. Klubaften 26. marts:

Opfølgning på generalforsamlingen – Hvidbjerg/Lodbjerg Plantager kontra Tved, se under meddelelser fra udvalgene under Henrik.

Opfølgning på klubaften – vi besluttede på klubaftenen, at tirsdagstræning flyttes til mandag. Det var en rigtig god aften. Det er efterspurgt, om vi kan holde en sådan klubaften igen, idet flere syntes at det havde været rigtig godt, og en god inspiration til forskellige vejvalg, fordi man kunne se på en skærm hvad forskellige løbere havde gjort. Vi besluttede, at vi skal have en lignende aften i nærmeste fremtid, evt. kombineret med træning om mandagen.

Pkt. 6. Nyt tidtagningssystem:

Vores udstyr er ved at være slidt, flere enheder begynder at drille. Det er spørgsmålet, om vi skal blive ved med at vedligeholde det med nye batterier osv.

Vi besluttede, at tiden er inde, til at vi skifter til Sportident. Der blev nedsat et udvalg, der skal arbejde videre med indkøb. Det bliver Ole, Kristian, Bjarne og Lone.

Vi har fået en mail fra Mariager Ok, hvor Keld Østergaard beskriver hvad de har købt, og hvor de har købt det. Kristian vil spørge i Århus 1900, hvor meget de har købt, og hvad det har kostet. Vi aftalte at afholde et møde hurtigst muligt, Ole indkalder til dette møde.

Vi skal have søgt sponsorermidler, og finde ud af hvilke muligheder der er for dette.

Det gamle udstyr fra NOU mener vi derfor, skal overgå til Vendelboerne og Ålborg.

Pkt. 7. DO-F indbyder til Workshop i Viborg tirsdag den 29. april kl. 18 i Viborg:

Det handler om O-sportens fremtid, idet der er et faldende antal deltagere til åbne løb. Vi skal deltage for klubbens skyld, og besluttede derfor at Kristian og Susanne deltager.

Pkt. 8. Sponsorløb den 3. maj:

Henrik har lavet en fin indbydelse med tilmelding senest 24/4. Dagmar sender mailadresser til Henrik, så han kan sende indbydelsen rundt til vores sponsorer. Kristian laver baner til dagen.

Ole sender tilmeldingerne til Kristian, så han ved hvor mange kort der skal trykkes. Der bliver instruktion firmavis. Vi skal låne Emitbrikker enten i Ålborg eller Viborg. Måske kan vi få brikkerne til påskeløb, eller til Workshoppen i Viborg.

Pkt. 9. Åbne løb:

2025: Nordjysk Stafet 29.5. i Vilsbøl - Steffen banelægger. Bjarne banekontrol. Der er stævneledermøde onsdag den 09.04.2025. Der sendes en mail ud til klubbens medlemmer efter påske, der er mange der godt kan deltage i løbet.

2026: Klitløb 9. august i??

Nordjysk dag 25.10. 2026 i Vandet - Bjarne er banelægger. Susanne er stævneleder, Jane stævnekontrol.

2027: Har budt ind på Divisionsmatch for 2. og 3. div. i april i Bøgsted Rende.

Pkt. 10. Næste møde:

Tirsdag den 10.06.2025 kl. 19 hos Lone.

Pkt. 11. Evt: